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Z Á P I S N I C A 
 

z rokovania 15. zasadnutia Miestneho zastupiteľstva mestskej 
časti Bratislava-Petržalka konaného dňa 08.08.2024 

 
v obradnej sieni CC Centra, Jiráskova 5, Bratislava. 

 
 
Začiatok rokovania: 15:01 hod. 
 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Ospravedlnení: Jozef Vydra, Juraj Valocsay, Ivan Halmo, Pavol Škápik, Michala 
Kozáková 
 
Otvorenie zasadnutia: 

15. zasadnutie miestneho zastupiteľstva otvorila vicestarostka Iveta Jančoková. 
Zasadnutie sa konalo prezenčnou formou v obradnej sieni CC Centra, Jiráskova 5, 
Bratislava. 
Vicestarostka skonštatovala, že pri nadpolovičnej väčšine (22 prítomných z počtu 35) 
je miestne zastupiteľstvo uznášaniaschopné. 
 
Počet poslancov sa počas rokovania priebežne menil.  
 
Následne sa pristúpilo k hlasovaniu o programe tak, ako ho poslanci obdržali 
v pozvánkach. 
 
Schválenie programu: 

Rokovanie o tomto bode otvorila vicestarostka. Hlasovanie o programe tak, ako bol 
predložený. 
 

Hlasovanie: prítomných 21, za 18, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 3  – program 
rokovania bol schválený. 

(Poslanci Peceň, Pek, Kratochvílová mali technické problémy, hlasovali by za). 
 
Návrh na zmenu programu: 

Poslanec Vetrák navrhol zaradiť bod č. 4 Rôzne 
 

Hlasovanie: prítomných 25, za 6, proti 11, zdržal sa 7, nehlasoval 1  – návrh nebol 
schválený. 

 

Návrhová komisia: 

p. Viera Némethová, 
p. Daniel Klimovský, 
p. Adam Sarlós. 
 

Hlasovanie: prítomných 26, za 25, proti 0, zdržal sa 1, nehlasoval 0  – návrh bol 
schválený. 

(Poslanec Kalina mal technické problémy, hlasoval by za). 
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Overovatelia zápisnice: 

p. Natália Podhorná, 
p. Michaela Ondrejkovič. 
 

Hlasovanie: prítomných 26, za 26, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 – návrh bol 
schválený. 

(Poslanec Klimovský mal technické problémy, hlasoval by za). 
 
K bodu č. 1 
Návrh na úpravu rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka na rok 2024–
použitie prostriedkov Rezervného fondu mestskej časti Bratislava-Petržalka na 
rozpočtové krytie kapitálových výdavkov v čiastke 2 738 197 € už schválených 
miestnym zastupiteľstvom v decembri roku 2023 
Materiál predstavil pán starosta. Z dôvodu zreálnenia príjmovej časti rozpočtu na rok 
2024 navrhujeme nasledovnú úpravu rozpočtu príjmov mestskej časti Bratislava-
Petržalka. Rozpočet mestskej časti bol schválený Uznesením miestneho 
zastupiteľstva č. 208/2023 zo dňa 12.12.2023 vo výške 70 628 157 €. V rámci 
uvedeného uznesenia bol schválený bežný príjem na dani z príjmov fyzických osôb vo 
výške 29 223 000 €. V roku 2024 bol rozpočet príjmov z tejto dane navýšený na sumu 
29 753 000 €. 
Na základe reálnej skutočnosti v 1. polroku 2024 je potrebné zníženie dane z príjmov 
fyzických osôb vo výške 3 416 000 €. Zároveň navrhujeme použitie prostriedkov 
z rezervného fondu mestskej časti Bratislava-Petržalka na rozpočtové krytie už 
schválených kapitálových výdavkov v čiastke 3 416 000 €, ktoré sú t. č. rozpočtovo 
kryté z dane z príjmov fyzických osôb. Prehľad návrhu úpravy príjmov je uvedený 
v materiáli. 
 
Následne sa prešlo k rozprave. 
 
Rozprava: 
Poslanec Sarlós sa chce informovať, keďže v programe 4.1.1 sa jedná o zvýšenie 960 
tis. EUR na nákup strojov a zariadení na údržbu a obnovu komunikácií – o aké išlo; 
a v programe 4.1.3 o 30 tis. EUR na cyklotrasy – o akú cyklotrasu sa jedná. Ďalej ho 
zaujíma, či MČ disponuje informáciou príjmov z daní fyzických osôb z nehnuteľností. 
 
Starosta uviedol, že 960 tis. EUR bolo využitých na nákup asfaltových finišérov, ktoré 
sú zakúpené už od januára. Doteraz sa kryli z bežného rozpočtu, bolo spomenuté, že 
sa započítajú po schválení záverečného účtu. 
 
Vicestarosta Karman dodal, že sumy, ktoré sú schválené v pozmeňovacom návrhu 
v roku 2023 a sumy, ktoré sú uvedené v tomto návrhu, sú zreálnené. Nesedia úplne 
presne oproti pozmeňujúc návrhu. Zoznam so sumou 960 tis. EUR zasielal 
vicestarosta poslancom. 
 
Poslanec Sarlós zisťuje či sa suma na projektovú dokumentáciu cyklotrás minula na 
niečo iné. 
 
Starosta uviedol že MČ mala návrh rozpočtu ktorý bol vyrovnaný, ale počítal s bežnými 
výdavkami, ale keďže chceli zrealizovať veci, na ktorých sa poslanci dohodli, tak sa 
o 4,2 mil. EUR navýšil rozpočet – z toho sa o 3,4 mil. EUR navýšilo na kapitálové 
výdavky a 800 tis. EUR na bežné výdavky. Časť z nich je ku dnešnému dňu zakúpená 
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a vyplatená, ale nie je krytá z rezervného fondu ako bolo dohodnuté, ale je krytá 
z navýšených bežných výdavkov, ktoré nikdy v takej výške neprídu. 
Vyzerá to tak, že tohtoročné príjmy dane z nehnuteľností budú vyššie, ale daň 
z príjmov fyzických osôb bude v porovnateľnej výške ako bolo v minulom roku. 
 
Vedúca finančného odd., pani Grečová dodala, že 30 tis. EUR na cyklotrasy nebolo 
minutých, sú stále v rozpočte a stále sú nepoužité – prevedú sa z bežných na 
prostriedky z rezervného fondu. 
 
Vicestarostka Jančoková dodala, že ešte nebola zrealizovaná oprava telocvične, 
oprava DK Lúky a ani iné energeticko-úsporné opatrenia, to však neznamená, že sa 
peniaze vyčlenené na tieto veci minuli, ale ešte sa nezrealizovali a budú sa realizovať 
postupne do konca roka. 
 
Poslankyňa Pätoprstá podotkla, že ak by sa dopĺňal investičný plán, určite by to 
pomohlo k informovanosti. 
 
Rozprava k tomuto bodu bola obšírna, zapojili sa do nej viacerí poslanci, k materiálu 
neboli predložené žiadne zmeny uznesenia. 
 

Hlasovanie: prítomných 27, za 25, proti 0, zdržal sa 1, nehlasoval 1 – návrh bol 
schválený. 

 
K bodu č. 2 
Návrh na nájom časti objektu bývalej materskej školy Fedinova 7, Bratislava, 
súpisné číslo 1129, pre žiadateľa Miestna knižnica Petržalka, IČO: 00260355 
Materiál predstavil pán starosta. Materiál predstavuje schválenie: 
1) nájom nebytových priestorov nachádzajúcich sa na I. a II. nadzemnom podlaží v 
objekte bývalej materskej školy Fedinova 7, za cenu 47,40 eur/m2/rok, za účelom 
podania žiadosti o poskytnutie finančnej dotácie zo strany Fondu na podporu umenia, 
vybudovania pobočky a zároveň sídla knižnice v predmete nájmu a ich následnej 
prevádzky, na dobu určitú od 01.09.2024 do 28.02.2025, 
2) zámer nájmu predmetu nájmu uvedeného v bode 1 uznesenia pre Miestna knižnica 
Petržalka, ako prípad hodný osobitného zreteľa, v prípade schválenia žiadosti 
žiadateľa o dotáciu zo strany Fondu na podporu umenia, a to za cenu 13,50 €/m2/rok 
na dobu minimálne 5 rokov; 
3) splnomocňuje starostu mestskej časti Bratislava-Petržalka na podpísanie 
písomného potvrdenia vydaného MČ, ako zriaďovateľa žiadateľa o udržateľnosti 
projektu v rozsahu najmenej 5 rokov. 
 
Následne sa prešlo k rozprave. 
 
Rozprava: 
Poslankyňa Pätoprstá zisťuje, či nie je šanca na vybudovanie knižnice v tejto lokalite. 
 
Starosta uviedol, že sa snažia získavať verejné financie, len treba byť trpezlivý, pretože 
ak sa ušetria financie na verejných zdrojoch, vieme ich investovať do iných potrieb. Ak 
sa to však nepodarí, bude sa to musieť zrejme zaplatiť všetko z MČ, ale snažia sa 
nájsť externé prostriedky. 

 
Hlasovanie: prítomných 27, za 26, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 1 – návrh bol 

schválený. 
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K bodu č. 3 
Schválenie spolufinancovania mestskej časti Bratislava-Petržalka pri obnove 
objektu „Obnova Športovej haly Draždiak“ v rámci výzvy z Programu Slovensko 
zameranú na zníženie energetickej náročnosti a využívanie obnoviteľných 
zdrojov vo verejných budovách č. PSK-SIEA-002-2023-DV-EFRR 
Materiál sa predkladá v súvislosti so schválením žiadosti o poskytnutie príspevku 
z výzvy z Programu Slovensko, zameranú na zníženie energetickej náročnosti 
a využívanie obnoviteľných zdrojov vo verejných budovách. Na základe predmetnej 
výzvy na predloženie žiadostí o poskytnutie príspevku bol mestskej časti schválený 
príspevok vo výške 2 052 351,09 mil. EUR. 
Plánovaný harmonogram realizácie: September 2024 - August 2026. 
Cieľom projektu je znížiť spotrebu primárnej energie budovy o 62 % a produkcie CO2 
o 76 %, zlepšiť športové a komunitné služby, poskytnúť moderný priestor a podporiť 
záujem o šport a zdravý životný štýl obyvateľov. Obnova existujúcej haly, modernizácia 
technológie (vrátane osvetlenia, vykurovania a vzduchotechniky), zateplenie 
obvodového plášťa a strechy, výmena otvorových konštrukcií, inštalácia nových 
športových plôch pre multifunkčné využitie a vybavenia, prispôsobenie haly novým 
športovým štandardom vrátane aktuálne platných štandardov pre debarierizáciu. 
Schválená suma v maximálnej možnej výške spolufinancovania: 2 052 351,09 EUR, 
spolufinancovanie MČ: 497 509,51 EUR. 
 
Následne sa prešlo k rozprave. 
 
Rozprava: 
Poslanec Peceň navrhuje, aby sa o jednotlivých bodoch uznesenia hlasovalo zvlášť. 
 
Poslanec Sarlós uvádza, že poslanci stále nevideli stratégiu rozvoja infraštruktúry 
športu, ako poslanecký klub chcú vidieť, kam Petržalka smeruje. 
 
Pani Kratochvílová doplnila, že najprv im ako poslancom bolo povedané, že stratégia 
je, potom že stratégia nie je, ale je rozpracovaná. Poslancom bolo prisľúbené, 
v kontexte s tým, že sa vypovedávali zmluvy s inými tenisovými klubmi a že poslanci 
dostali informáciu, že dostanú informácie ako to funguje z ekonomického hľadiska. 
Myslí si, že keď sa hlasuje o takýchto investíciách, chceli by vedieť, aký to má význam, 
nie len z hľadiska kapitálových výdavkov, ale aj samotnej prevádzky. 
 
Poslankyňa Pätoprstá uviedla, že rozumie príspevku pani Kratochvílovej, ale nemôžu 
mať na úrad nové požiadavky so stratégiami, ako napríklad stratégia školstva, 
stratégia kultúry, stratégiu knižnice a pod. MČ má Program hospodárskeho a 
sociálneho rozvoja, v ktorom sú všetky stratégie urobené. V investičnom pláne sú 
uvedené projekty aj zdroje. 
 
Starosta uviedol, že cieľom bolo vytvoriť športovú infraštruktúru v Petržalke. Je 
potrebná pre školy, športové kluby, ale aj pre seniorov. Je to obrovská výhoda, že sú 
uvedené výzvy, ktoré umožňujú rekonštruovať športovú infraštruktúru. Ak sa investuje 
rozumne, nejaká suma sa nám vráti naspäť do rozpočtu a bude sa môcť investovať do 
iných vecí. Keď budú vyhlásené výzvy napríklad na školskú infraštruktúru, bude sa 
investovať do školskej infraštruktúry. 
 
Rozprava k tomuto bodu bola obšírna, zapojili sa do nej viacerí poslanci, k materiálu 
neboli predložené žiadne zmeny uznesenia. 
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Hlasovanie 1: prítomných 26, za 26, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 – návrh bol 
schválený. 

 
Hlasovanie 2a: prítomných 26, za 25, proti 0, zdržal sa , nehlasoval 0 – návrh bol 

schválený. 
(Poslanec Peceň mal technické problémy, hlasoval by za). 

 
Hlasovanie 2b: prítomných 26, za 26, proti 0, zdržal sa , nehlasoval 0 – návrh bol 

schválený. 
 

Hlasovanie 2c: prítomných 25, za 11, proti 0, zdržal sa 13, nehlasoval 1 – návrh 
nebol schválený. 

 
 
Následne starosta Ján Hrčka zasadnutie zastupiteľstva ukončil. 
 
Koniec rokovania: 16:48 hod. 
 
 
 
 

_________________________________ 
Ing. Ján Hrčka 

starosta 
 
 
 
 

 
___________________________________ 

Ing. Matúš Súlovec 
zástupca prednostu 

 
 
 
 
 

_____________________________                   _____________________________ 
          Mgr. Natália Podhorná                                    Ing. Michaela Ondrejkovič 
 

 
 
 
 
Pripravila:                     ___________________________________ 
                                                   Mgr. Dominika Lieskovcová 
 


